
 

Zápis 
     z jednání Komise při Radě města Litoměřice 

                              Komise životního prostředí  č. 01/2018 

konané dne 29.01.2018 od 16:00 hod. v kanceláři Ing. Gryndlera v budově MěÚ Litoměřice 
v Pekařské ulici. 

 
  
Přítomni: 

• Ing. Jan Zadražil 

• Ing. Pavel Gryndler 

• Ing. et Ing. Bc. Borek Franěk 

• Bc. Milan Houdek 

• Ing. Lukáš Pařízek 

• Ing. Zbyněk Zdvořák 

• Jan Žídek 

• Věra Kubátová 
 

 
Omluveni: ---------- 

 

Nepřítomni: 

• Ing. Michal Kopřiva 

• Bc. Ondřej Rondoš 

• Mgr. Tomáš Vytlačil 
 

 

Jednání řídil:  Ing. Pavel Gryndler 

Zapisovatel:     Věra Kubátová 

Program: 

1. Ovzduší 
2. Elektromobily na MěÚ Litoměřice 
3. Kompostovatelné odpady 
4. Informace 
5. Závěr 

 
 
Konec jednání:  18:10 hod.   
 

Termín příštího jednání: 26.02.2018 
 

Zapsala: Věra Kubátová 

 
Zápis ověřil: Ing. Pavel Gryndler  

 
 

 

 

 



 

1. Ovzduší 

 
Ing. Gryndler – ukázka monitoringu kvality ovzduší ve městě – online monitorovací síť 
                      -  omezení koncentrace prachových částic ve vzduchu je velice složité a OŽP bude 
                         prověřovat možnost i řešení tohoto problému s použitím mlžičů na dešťovou vodu 

 

• Fontána na kruhovém objezdu (u Severky) 

• Mlžící stožár v ul. Na Valech (u pošty) – konzultace s ČHM a KHS z důvodu ověření účinnosti 
a zdravotní nezávadnosti    

 

 

Úkol pro členy KŽP: Zjistit informace ohledně mlžících bran. 
                           

 
 

 

2. Elektromobily na MěÚ Ltoměřice 
 
Ing. Gryndler – probíhá příprava výběrového řízení na pořízení nových elektromobilů na MěÚ 
                         Litoměřice 
                      -  Centrum dopravního výzkumu dělá studii dopravního chování, která bude  
                         zohledňovat i imisní zátěž z dopravy  

 

 

 

          
3. Kompostovatelné odpady 

Ing. Gryndler – město připravuje vybudování malé komunitní kompostárny – vlastní kompost by  
                         se využíval na městské trávníky (použil by se pouze kvalitní kompostovatelný  
                         odpad – např. tráva, listí) 
                      -  bude prověřena možnost vermikompostování s pomocí kalifornských žížal  
                       - jako podpora zpracování kompostovatelného odpadu by mohlo být zadotování  
                         kompostérů pro občany (s podmínkou, že občan nebude využívat big bagy) 
                       - na SD by byl kontejner s kompostem a občané by si mohli zdarma kompost  
                         odvézt 
                       - uvažuje se o vybudování dalšího SD odpadů a v současné době se hledá vhodná  
                         lokalita 

Bc. Houdek    - vytvořil dotazník pro zjištění zájmu občanů o další SD v Litoměřicích 
                       - zajistil propagaci SD v Nerudově ul. v novinách Litoměřicko24.cz 
                       - měl by se také v těchto novinách propagovat možnost odebírání kompostu z SD 

            

Ing. Zdvořák   - reklama na SD by měla být uvedena na složenkách pro placení poplatku za komunální  
                         odpad (předat tento požadavek na Českou poštu, která tyto složenky distribuuje)    

 

 

Úkol pro členy KŽP: Zjistit informace, zda je možné řešit kompostovatelný odpad pomocí  
                                   kalifornských žížal ve velkém, i přestože jde o nepůvodní druh živočichů. 

 



4. Informace 
 
Ing. Gryndler – podařilo se získat dotaci 50.000.000 Kč od SÚRAO dle nového atomového zákona 
                      -  zatím nelze tyto finanční prostředky použít, protože  není vydána směrnice  
                         pro jejich použití (ta bude sepsána až tak za 1 – 2 měsíce) 
                      -  jako jeden z námětů by se mohly použít tyto prostředky na zadotování lepších kotlů  
                         na vytápění pro občany s nejnižšími příjmy (plynový kondenzační), protože tito občané  
                         mají nevyhovující kotle a lokální topeniště, které vyprodukují spoustu emisí a tito  
                         občané ani nejsou schopni vyřídit kotlíkové dotace na Krajském úřadě nebo nemají  
                         finanční prostředky, které i přes kotlíkové dotace musí na pořízení nového kotle  
                         vynaložit 
 
 
 
 
 

Úkol pro členy KŽP: Promyslet, na co by se poskytnuté finanční prostředky mohly zaměřit  
                                   s co největším ekologickým efektem (návrhy, projekty – ekologické). 

 
 
 
 
 
5. Závěr 
 
   Závěrem Ing. Gryndler poděkoval členům Komise ŽP za účast na zasedání Komise životního  
   prostředí a tímto toto jednání ukončil. 
 


